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Zápis z 24. schůze představenstva České advokátní komory (ČAK, Komora), 

která se konala ve dnech 8. – 9. ledna 2024 v zasedací síni ČAK, Národní 16, Praha  

 

8. ledna 2024 

PŘÍTOMNI: 

JUDr. Robert Němec, LL.M. 

JUDr. Monika Novotná 

JUDr. Michala Plachká, LL.M. 

JUDr. Ondřej Trubač, Ph.D., LL.M. 

Mgr. Kamil Blažek 

Mgr. František Korbel, Ph.D. 

Mgr. Lukáš Trojan 

JUDr. Michal Žižlavský 

 

 

Mgr. Pavel Kroupa 

JUDr. Radim Miketa 

JUDr. Antonín Mokrý 

JUDr. Karel Brückler 

JUDr. Tomáš Herblich 

JUDr. Jan Mikš 

JUDr. Bohuslav Sedlatý 

 

 

JUDr. Petr Čáp 

PhDr. Iva Chaloupková 

 

On-line: 

Mgr. Hana Gawlasová 

 

Za regionální zástupce: 

Mgr. Jaroslav Liška 

 

OMLUVENI:  

JUDr. Martin Maisner, Ph.D., MCIArb. 

JUDr. Tomáš Sokol 

 

 

 

 

 

 

 

 

JUDr. Irena Schejbalová 

 

Představenstvo na úvod této schůze rozhodlo, že některé body jejího programu budou  

projednány v jiném pořadí, než bylo uvedeno v pozvánce.   

1. Kontrola úkolů z předchozích schůzí představenstva (JUDr. Němec, JUDr. Čáp)  

K bodu 2b) dubnové schůze 

Úkol: Ad návrh postupu ve věci advokátních úschov:  

Představenstvo České advokátní komory ukládá IT oddělení ČAK, aby ve spolupráci s odborem 

vnější a vnitřní legislativy ČAK připravilo detailní podmínky 2. etapy postupu a předložil návrh 

na zajištění její realizace. 

Úkol trvá.   

Představenstvo České advokátní komory ukládá předsedovi, aby následně smluvně zajistil 

spolupráci Komory s jednotlivými bankami ve věci advokátních úschov. 

Úkol trvá do implementace fáze 2. 
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K bodu 8a) zářijové schůze: 

Představenstvo České advokátní komory pověřuje odbor legislativy, aby sledoval případné 

legislativní změny ve věci použitelnosti poznatků zpravodajských služeb v trestním řízení 

a případně neprodleně informoval představenstvo.    

Úkol trvá. 

K bodu 3a) listopadové schůze: 

Úkol: Legislativnímu odboru se ukládá, aby požádal zejména sekce pro právo trestní, právo 

veřejné a právo soukromé o zpracování průměrné časové náročnosti na jeden úkon právní 

služby.  

Dle sdělení JUDr. Justoně  budou sekce osloveny po zpracování finální verze advokátního 

tarifu.  

K bodu 4a) listopadové schůze: 

Úkol: JUDr. Žižlavský navrhuje, aby byla provedena revize postupu při zápisu zahraničních 

advokátů do seznamu vedeného ČAK, a to zejména posuzování podmínky stanovené v § 5a 

odst. 1 písm. a) zákona o advokacii, pokud jde o slučitelnost podmínek, za nichž tento žadatel 

poskytuje právní služby, s naším zákonem o advokacii. Navrhuje vyžádat zprávu od Odboru 

výchovy a vzdělávání ČAK a Odboru matriky ČAK, jakým způsobem je v současné době 

zkoumána slučitelnost podmínek, za nichž žadatel o zápis do seznamu advokátů jako zahraniční 

advokát poskytuje právní služby, s naším zákonem o advokacii.  

Odbor výchovy a vzdělávání ČAK spolu s Odborem matriky ČAK zprávu připravují, bude 

předložena na únorovou schůzi představenstva.  

K bodu 2d) prosincové schůze: 

Úkol: Představenstvo České advokátní komory projednalo předložené nabídky na uspořádání 

9. sněmu ČAK v roce 2025 a rozhodlo, že 9. sněm ČAK se bude konat 3. října 2025 v hotelu 

Clarion v Praze-Vysočanech.  

Představenstvo České advokátní komory ukládá Odboru vnějších vztahů ČAK a Odboru 

hospodářskému a organizačnímu ČAK, aby provedly závaznou rezervaci termínu a prostor dle 

tohoto usnesení. 

PhDr. Chaloupková sděluje, že závazná rezervace byla provedena. 

K bodu 4) prosincové schůze: 

Úkol: Představenstvo ukládá předsedovi, aby schválený rozpočet ČAK bez odkladu zveřejnil 

ve Věstníku ČAK. 
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Věstník s rozpočtem ČAK bude publikován během ledna 2024.  

K bodu 2b) prosincové schůze: 

Úkol: Představenstvo České advokátní komory zřizuje pracovní skupinu ve složení JUDr. 

Justoň, Mgr. Blažek, JUDr. Němec, JUDr. Čáp, JUDr. Novotná a JUDr. Trubač, a to za účelem 

přípravy návrhu koncepce zřízení fondu, který by mohl sloužit k finanční pomoci klientů 

poškozených advokátem.  

Pracovní skupina předloží představenstvu návrh koncepce fondu do konce června 2024.  

Představenstvo České advokátní komory ukládá Odboru vnějších vztahů ČAK, aby připravil 

podrobné podkladové materiály k advokátním úschovám pro veřejnost i advokáty. 

PhDr. Chaloupková informuje, že podkladové materiály se připravují. 

K bodu 7i) prosincové schůze: 

Úkol: Představenstvo České advokátní komory ukládá Odboru mezinárodních vztahů ČAK, aby 

ve spolupráci s JUDr. Petrem Svobodou připravil podklady pro Ministerstvo spravedlnosti 

k jejich uplatnění v řízení o předběžné otázce před Soudním dvorem EU ve věci C-432/23. 

Představenstvo České advokátní komory ukládá předsedovi, aby projednal se zástupci 

Ministerstva spravedlnosti uplatnění intervence v tomto řízení za Českou republiku.   

Mgr. Vojířová a JUDr. Svoboda věc s Ministerstvem spravedlnosti řeší, přičemž v podkladech 

k tomuto bodu je aktuální vyjádření z MSp. Po projednání věci dal předseda hlasovat o tom, 

zda mají být uplatněny připomínky k jejich uplatnění v řízení o předběžné otázce před Soudním 

dvorem EU ve věci C-432/23, bude-li to možné.   

 Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Předseda konstatoval, že představenstvo přijalo usnesení č. 584D-12/2023 v navrženém znění. 

K bodu  3a) prosincové schůze: 

Úkol: Představenstvo České advokátní komory schvaluje stanovisko k otázce výkonu funkce 

příslušné osoby dle zákona č. 171/2023 Sb., o ochraně oznamovatelů advokátem a ukládá 

Odboru vnější a vnitřní legislativy ČAK, aby ve spolupráci s Odborem vnějších vztahů ČAK 

zajistil publikaci tohoto stanoviska v rámci oficiálních komunikačních kanálů České advokátní 

komory. 

PhDr. Chaloupková informovala, že stanovisko bylo publikováno. 

K bodu 3c) prosincové schůze: 

Úkol: Představenstvo České advokátní komory schvaluje změnu usnesení č. 3/2005 Věstníku, 

o užívání loga České advokátní komory, a ukládá odboru vnější a vnitřní legislativy ČAK, aby 

zajistil publikaci tohoto usnesení ve Věstníku ČAK.   
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Usnesení bude ve Věstníku ČAK publikováno v průběhu ledna 2024. 

K bodu 6c) prosincové schůze: 

Úkol: Představenstvo České advokátní komory bere na vědomí Návrh nového rámce koncepce 

vzdělávání advokátních koncipientů předložený JUDr. Lucií Dolanskou Bányaiovou. 

Představenstvo žádá Výbor pro výchovu a vzdělávání ČAK, aby se s tímto návrhem seznámil 

a aby, případně s využitím stanovisek odborných sekcí ČAK, předložil na únorovou schůzi 

představenstva návrh koncepce reformy výchovy a vzdělávání advokátních koncipientů.     

Představenstvo České advokátní komory ukládá Odboru výchovy a vzdělávání ČAK, aby  

zpracoval a předložil finanční analýzu stávajícího systému vzdělávání advokátních koncipientů, 

pokud možno s historií před covidovým obdobím, kdy byly zahájeny vzdělávací semináře 

hybridní formou, včetně vyhodnocení hybridního modelu vzdělávání. 

Návrh koncepce i finanční analýza budou projednány na schůzi Výboru pro výchovu 

a vzdělávání 12. 1. 2024, koncepce reformy bude předložena na únorovou schůzi 

představenstva.  

Představenstvo České advokátní komory ukládá Odboru výchovy a vzdělávání ČAK, aby  se ve 

spolupráci s JUDr. Jiřím Novákem ml. seznámil s platformou pro interaktivní vzdělávání 

advokátů využívanou Radou Evropy v programu HELP.  

Odbor výchovy a vzdělávání se v součinnosti s JUDr. Novákem a Mgr. Vojířovou s  platformou 

pro interaktivní vzdělávání advokátů seznamuje.  

K bodu 6e) prosincové schůze: 

Úkol: Představenstvo České advokátní komory ukládá Odboru výchovy a vzdělávání ČAK,  aby 

projednal s Centrem práva, technologií a digitalizace Právnické fakulty Univerzity Karlovy 

jeho nabídku na provedení pěti přednášek z oblasti ICT a v případě dohody zařadil nabízené 

přednášky do programu vzdělávání advokátů. 

Odbor výchovy a vzdělávání projedná věc s Právnickou fakultou Univerzity Karlovy v průběhu 

ledna 2024. 

K bodu 8a) prosincové schůze: 

Úkol: Představenstvo České advokátní komory žádá Sekci pro trestní právo ČAK, aby na 

základě informací advokátů provedla analýzu zaslaných soudních rozhodnutí o krácení odměn 

ustanovených obhájců a aby zpracovala podnět pro Ministerstvo spravedlnosti ke zjednání 

nápravy.  

Představenstvo žádá Výbor pro advokátní etiku a Sekci pro advokátní právo o přípravu 

stanoviska ohledně povinnosti advokáta vykonat v rámci zastupování veškeré úkony právní 
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služby dle pokynů klienta, jakož i úkony, které advokát považuje za nezbytné k ochraně či 

prosazení oprávněných zájmů klienta.  

K bodu 8e) prosincové schůze: 

Úkol: Představenstvo České advokátní komory pověřuje JUDr. Martina Maisnera, aby 

na únorovou schůzi představenstvo předložil podrobný návrh spolupráce a sponzorství ČAK 

na konferenci ODR FORUM, která se bude v roce 2024 konat v Praze. 

Věc je na programu dnešní schůze pod bodem Různé d). 

K bodu 8f) prosincové schůze: 

Představenstvo České advokátní komory souhlasí, aby Česká advokátní komora přistoupila 

jako vedlejší účastník do řízení před Ústavním soudem vedeného o ústavní stížnosti proti 

rozsudku Obvodního soudu pro Prahu 6 č.j. 27 C 161/2021-64 z 5. října 2023.   

Úkol: Představenstvo České advokátní komory ukládá tajemníkovi, aby připravil příslušné 

podání Ústavnímu soudu. 

Tajemník informuje, že podání bylo Ústavnímu soudu zasláno 28. prosince 2023.   

K bodu 8h) prosincové schůze: 

Úkol: Představenstvo České advokátní komory bere na vědomí předložený materiál 

k možnostem ČAK zřídit nadaci či nadační fond a pověřuje pracovní skupinu ve složení 

JUDr. Plachká, JUDr. Žižlavský a JUDr. Justoň, aby připravila konkrétní právní podklady 

směřující k založení nadačního fondu, jehož základním účelem bude zejména financování 

bezplatné právní pomoci, podpora dobrého jména advokacie, poskytování darů na veřejně 

prospěšné účely, poskytování sociální pomoci, vzdělávání a osvěta laické i odborné se 

zaměřením na advokátní problematiku. 

Odbor vnější a vnitřní legislativy ČAK (dále též jen LO nebo Legislativní odbor) ve spolupráci 

s JUDr. Plachkou shromažďuje informace a zpracovává dokumenty potřebné pro případné  

založení nadačního fondu. Věc bude předložena na únorovou schůzi představenstva.  

2) Priority  

2a) Doplnění představenstva po zániku členství JUDr. Lucie Dolanské Bányaiové.  

Jmenování předsedy Výboru pro výchovu a vzdělávání 

Předseda informoval, že JUDr. Lucii Dolanské Bányaiové, Ph.D. byl s účinností k 19. prosinci 

2023 pozastaven výkonu advokacie na její žádost, kterou podala souvislosti se svým 

jmenováním soudkyní Ústavního soudu. Podle § 9a odst. 1 písm. c) zákona o advokacii tak 

k 19. prosinci 2023  zaniklo členství JUDr. Lucie Dolanské Bányaiové, Ph.D. v představenstvu 

České advokátní komory. 
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Tajemník připomněl, že podle článku 10 organizačního řádu je představenstvo povinno na 

nejbližší schůzi následující poté, co funkce dosavadního člena představenstva zanikla, doplnit 

z řad náhradníků nového člena představenstva. O doplnění představenstva se představenstvo 

usnáší veřejným hlasováním s tím, že se postupně hlasuje o náhradnících podle pořadí určeného 

počtem hlasů, které získali při své volbě na Sněmu, přičemž o dalších náhradnících v pořadí 

se hlasuje pouze v případě, že náhradník s lepším pořadím nebyl zvolen.  

Tajemník z výsledků voleb na 8. sněmu ČAK přečetl toto pořadí stávajících náhradníků 

představenstva (Mgr. Kamil Blažek se stal členem představenstva 10. října 2023):  

JUDr. Radim Miketa, Mgr. Pavel Kroupa, Mgr. Hana Gawlasová, JUDr. Antonín Mokrý. 

Poté dal předseda hlasovat o kooptaci JUDr. Radima Mikety za člena představenstva: 

 Pro: 8 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Předseda konstatoval, že JUDr. Radim Miketa se stal členem představenstva České advokátní 

komory.  

Předseda sdělil, že JUDr. Lucie Dolanská Bányaiová, Ph.D. 6. ledna 2024 písemně odstoupila 

z funkce předsedkyně Výboru pro výchovu a vzdělávání ČAK k témuž dni. Předseda ve smyslu 

článku 32 odst. 2 organizačního řádu toto odstoupení přijal, takže JUDr. Lucie Dolanská 

Bányaiová, Ph.D. přestala být 6. ledna 2024 předsedkyní Výboru pro výchovu a vzdělávání 

ČAK  

Předseda poté navrhl, aby představenstvo přijalo toto usnesení: 

Představenstvo České advokátní komory jmenuje s účinností od 8. ledna 2023 předsedou 

Výboru pro výchovu a vzdělávání České advokátní komory JUDr. Radima Miketu.  

Předseda dal o tomto návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 1 

Předseda konstatoval, že představenstvo přijalo usnesení č. 619-01/2024 v navrženém znění 

2b) Novela zákona o advokacii 

Předseda informoval představenstvo, že návrh novely zákona o advokacii má vláda na 

programu jednání ve středu 10. ledna, přičemž předseda Legislativní rady vlády (LRV) ve svém 

stanovisku k návrhu neměl zásadní výhrady. 

Předseda poté navrhl, aby představenstvo přijalo toto usnesení: 

Představenstvo České advokátní komory bere na vědomí informaci předsedy o stavu 

legislativního procesu ohledně návrhu novely zákona o advokacii.  
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Předseda dal o tomto návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Předseda konstatoval, že představenstvo přijalo usnesení č. 620-01/2024 v navrženém znění.  

2c) Úschovy 

Předseda informoval představenstvo o dopisech klientů poškozených ve věci zpronevěry peněz 

složených do úschov JUDr. Hany Sukové, kteří více či méně konkrétní formou požadují 

kompenzaci od ČAK. K tomu přítomný předseda Kontrolní rady ČAK (KR) sdělil, že Kontrolní 

rada na žádost představenstva prověřuje průběh a způsob provedení kontrol úschov 

JUDr. Sukové.   

Předseda poté navrhl, aby představenstvo přijalo toto usnesení: 

Představenstvo České advokátní komory ukládá předsedovi, aby osobám poškozeným v kauze 

Suková na jejich žádosti o odškodnění odpověděl v tom smyslu, že ČAK lituje situace způsobené 

klientům advokátkou JUDr. Hanou Sukovou, avšak odmítá odpovědnost ČAK za případně 

způsobené újmy. Ministerstvo spravedlnosti pak bude informováno ve stejném duchu jako 

poškození.  

Předseda dal o tomto návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 Pro: 8 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Předseda konstatoval, že představenstvo přijalo usnesení č. 621-01/2024 v navrženém znění. 

2d) Rekonstrukce paláce Dunaj 

Mgr. Sedláčková informovala o stavu prací na rekonstrukci paláce Dunaj, zejména upozornila, 

že z důvodů na straně dodavatele rekonstrukce se termín předání staveniště k zahájení prací 

na interiérovém řešení prostor ČAK posouvá z 8. ledna 2024 na 1. březen 2024, přičemž 

vícenáklady související s posunutím termínu nebude hradit Komora.  

Předseda poté navrhl, aby představenstvo přijalo toto usnesení: 

Představenstvo České advokátní komory bere na vědomí informaci vedoucí hospodářského 

a organizačního odboru ČAK Mgr. Miroslavy Sedláčkové o stavu rekonstrukce paláce Dunaj. 

Předseda dal o tomto návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Předseda konstatoval, že představenstvo přijalo usnesení č. 622-01/2024 v navrženém znění. 
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2e) Příprava 9. sněmu 

Mgr. Sedláčková informovala, že ČAK do konce roku 2023 obdržela nabídky všech uchazečů 

vybraných v září 2023 k pokračování v přípravě nabídek na zajištění on-line účasti na sněmu 

ČAK (usnesení č. 504-09/2023). Odbor hospodářský a organizační ČAK, jehož součástí je IT 

oddělení ČAK, připravuje podklady pro vyhodnocení nabídek, které budou do 22. ledna 2024 

zaslány členům výběrové komise.  

Předseda poté navrhl, aby představenstvo přijalo toto usnesení: 

Představenstvo České advokátní komory bere na vědomí informaci Mgr. Sedláčkové o stavu 

výběrového řízení na zajištění on-line účasti advokátů na sněmu ČAK. 

Předseda dal o tomto návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 Pro: 8 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Předseda konstatoval, že představenstvo přijalo usnesení č. 623-01/2024 v navrženém znění. 

2f) Nový web ČAK 

Předseda seznámil představenstvo s aktuálním stavem přípravy nových webových stránek 

ČAK. V současné době je plně dokončena obsahová náplň, v prosinci začala UX analýza webu 

ČAK, po jejímž dokončení a následné diskusi budou schválené úpravy implementovány. 

V podrobnostech odkazuje na zprávu vedoucího IT oddělení ČAK, která je přílohou zápisu.  

Předseda poté navrhl, aby představenstvo přijalo toto usnesení: 

Představenstvo České advokátní komory bere na vědomí informaci Josefa Fialy o stavu vývoje 

nových webových stránek České advokátní komory a ukládá IT oddělení ČAK, aby nové webové 

stránky, včetně zabezpečené zóny „Moje ČAK“, která umožní advokátům digitální přístup 

k některým základním funkcionalitám, byly spuštěny nejpozději do 1. května 2024.  

Předseda dal o tomto návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Předseda konstatoval, že představenstvo přijalo usnesení č. 624-01/2024 v navrženém znění. 

2g) Novela advokátního tarifu 

V návaznosti na jednání na Ministerstvu spravedlnosti, o němž předseda informoval 

na prosincové schůzi představenstva, byly závěry tohoto jednání zapracovány do návrhu novely 

advokátního tarifu. Představenstvo o tomto návrhu diskutovalo, přičemž nesouhlasilo 

se znovuzavedením maximální hranice mimosmluvní odměny u advokátů ustanovených 

soudem, kterou ministerstvo před dvěma roky zrušilo vyhláškou č. 406/2021 Sb. Jiné 

připomínky k textu návrhu nebyly vzneseny. 

https://www.cak.cz/assets/priloha_1_2024_01_novy-web.pdf
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Předseda poté navrhl, aby představenstvo přijalo toto usnesení: 

Představenstvo České advokátní komory ukládá Odboru vnější a vnitřní legislativy ČAK, aby 

zaslal Ministerstvu spravedlnosti stanovisko ČAK k návrhu novely advokátního tarifu tak, aby 

neobsahovala maximální hranici mimosmluvní odměny advokáta ustanoveného soudem.  

Předseda dal o tomto návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 Pro: 8 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Předseda konstatoval, že představenstvo přijalo usnesení č. 625-01/2024 v navrženém znění. 

 

Poté předseda přivítal Mgr. Jaroslava Lišku, regionálního představitele regionálního střediska 

Západní Čechy. Mgr. Liška informoval představenstvo o aktivitách v regionu Západní Čechy, 

přičemž zdůraznil nezastupitelnou roli setkávání advokátů na regionální úrovni a zohledňování 

jejich námětů na úrovni představenstva ČAK. Zároveň apeloval na to, aby představenstvo 

pamatovalo na regiony při sestavování rozpočtu tak, aby regionální zástupci mohli organizovat 

sportovní, společenské a vzdělávací akce. Ocenil rovněž možnost účasti regionálních zástupců 

na jednáních představenstva při projednávání problematiky fungování advokátů v regionech. 

Mgr. Liška zejména upozornil představenstvo na pokračující trend úbytku advokátní práce 

mimo tzv. velká města, kdy v rámci tohoto trendu je vidět, že klienti se často obrací na advokáty 

z okresních či dokonce krajských měst, aniž by využívali služeb advokátů z menších měst 

a obcí. V této souvislosti dochází také k úbytku a stárnutí advokátů v menších městech.  

3) Legislativa  

3a) Etický kodex zaměstnance ČAK 

JUDr. Justoň představil první návrh Etického kodexu ČAK, který navazuje na Compliance 

program ČAK. Etický kodex zaměstnance zakotvuje v písemné formě standardy, které Komora 

vyžaduje od svých zaměstnanců při výkonu práce jak ve vztahu k advokátům a advokátním 

koncipientům, tak i k veřejnosti, orgánům veřejné moci i smluvním partnerům.  

Představenstvo pověřuje Mgr. Hanu Gawlasovou, aby zpracovala připomínky k návrhu 

Etického kodexu při zohlednění zkušeností s přípravou Compliance programů v obchodních 

korporacích. Finální znění návrhu Etického kodexu bude předloženo Kontrolní radě, Kárné 

komisi, Odvolací kárné komisi a opětovně představenstvu. 
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Předseda poté navrhl, aby představenstvo přijalo toto usnesení: 

Představenstvo České advokátní komory bere na vědomí návrh Etického kodexu zaměstnance 

ČAK a ukládá Odboru vnější a vnitřní legislativy ČAK, aby do návrhu zapracoval případné 

připomínky členů představenstva a orgánů ČAK a poté předložil upravený návrh ke schválení.   

Předseda dal o tomto návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 Pro: 8 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Předseda konstatoval, že představenstvo přijalo usnesení č. 626-01/2024 v navrženém znění. 

3b) Vyjádření ČAK k usnesení I. ÚS 3362/22 

Ústavní soud se obrátil na ČAK ve věci usnesení sp. zn. I. ÚS 3362/22 ze dne 6. 12. 2023, 

kterým byl I. senátem Ústavního soudu podán plénu Ústavního soudu návrh na zrušení § 151 

odst. 2, věty první, zákona č. 99/1963 Sb., občanský soudní řád, ve znění pozdějších předpisů. 

Po projednání věci předseda navrhl, aby představenstvo přijalo toto usnesení: 

Představenstvo České advokátní komory schvaluje návrh vyjádření ČAK k  usnesení Ústavního 

soudu I. ÚS 3362/2022 ze 6. prosince 2023, kterým bylo plénu Ústavního soudu navrženo 

zrušení § 151 odst. 2 věty první občanského soudního řádu, s tím, že představenstvo ČAK 

nepodporuje znovuzavedení již jednou Ústavním soudem zrušené paušální náhradové vyhlášky, 

neboť paušální náhrada nákladů soudního řízení zásadním způsobem nereflektuje náklady 

právního zastoupení v závislosti na složitosti a trvání věci. Představenstvo ukládá předsedovi, 

aby vyjádření zaslal ve stanovené lhůtě Ústavnímu soudu. 

Předseda dal o tomto návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Předseda konstatoval, že představenstvo přijalo usnesení č. 627-01/2024 v navrženém znění. 

3c) Informace o legislativním procesu 

Zákon o znalcích: Legislativnímu odboru se ukládá sledovat legislativní proces k novele zákona 

o znalcích včetně vypořádání připomínek ČAK ohledně soukromých znaleckých posudků též 

ve vztahu k § 127a občanského soudního řádu. 

Zákon o lobbování: Legislativnímu odboru se ukládá sledovat osud zákona o lobbování 

v Poslanecké sněmovně (PS) a pokusit se uplatnit připomínky v průběhu jejího projednávání.  

Zákon o hromadných žalobách: JUDr. Justoňovi se ukládá, aby se účastnil jednání Ústavně 

právního výboru PS k projednávání zákona o hromadných žalobách.  

Novela soudního řádu správního: JUDr. Novotná upozorňuje na obsah návrhu novely, který 

obsahuje novou úpravu nepřijatelnosti kasačních stížností a možnost přezkoumání stavovských 
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předpisů. Sekce pro právo veřejné ČAK k návrhu připravuje stanovisko, které Legislativní 

odbor uplatní v rámci připomínkového řízení.  

Legislativnímu odboru se dále ukládá uplatnit připomínky ČAK v rámci jednání Legislativní 

rady vlády k návrhu novely zákona č. 7/2002 Sb., o řízení ve věcech soudců, státních zástupců 

a soudních exekutorů.  

Předseda poté navrhl, aby představenstvo přijalo toto usnesení: 

Představenstvo České advokátní komory bere na vědomí informace Odboru vnější a vnitřní 

legislativy ČAK o legislativním procesu za prosinec 2023.  

Předseda dal o tomto návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Předseda konstatoval, že představenstvo přijalo usnesení č. 628-01/2024 v navrženém znění. 

6.  Mezinárodní odbor (MEZ) – (JUDr. Maisner, Mgr. Vojířová) 

6a) Nový zástupce ČAK v Mezinárodní unii advokátů (UIA) 

V souvislosti se jmenováním JUDr. Dolanské Bányaiové, dosavadní zástupkyně ČAK v UIA, 

ústavní soudkyní, projednalo představenstvo jmenování nového zástupce. Tato problematika 

byla dříve projednána i v Sekci pro právo EU, mezinárodní právo a mezinárodní vztahy 

a navržen byl Dr. iur. Erwin Hanslik. JUDr. Mokrý jeho jmenování zástupcem ČAK doporučil, 

též proto, že se jednání UIA dlouhodobě účastní. 

Po projednání věci předseda navrhl, aby představenstvo přijalo toto usnesení: 

Představenstvo České advokátní komory jmenuje zástupcem ČAK v Mezinárodní unii advokátů 

(UIA) Dr. iur. Erwina Hanslika a ukládá Odboru mezinárodních vztahů, aby změnu zástupce 

České advokátní komory v UIA organizačně zajistil. Představenstvo žádá Dr. Hanslika, aby 

představenstvo průběžně informoval o činnosti UIA.  

Předseda dal o tomto návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 1 

Předseda konstatoval, že představenstvo přijalo usnesení č. 629-01/2024 v navrženém znění. 

6b) Seminář se zástupci Hospodářské komory Santa Cruz de Tenerife  

Představenstvo projednalo nabídku Hospodářské komory Santa Cruz de Tenerife na uspořádání 

semináře pro advokáty zaměřeného na specifika Speciální zóny na Kanárských ostrovech 

(ZEC), jež byla schválena Evropskou komisí v lednu 2000.  
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Předseda poté navrhl, aby představenstvo přijalo toto usnesení: 

Představenstvo České advokátní komory souhlasí s uspořádáním semináře se zástupci 

Hospodářské komory Santa Cruz de Tenerife zaměřeného na daňovou problematiku a pověřuje 

Odbor mezinárodních vztahů, aby ve spolupráci s Odborem výchovy a vzdělávání organizaci 

tohoto semináře zajistil.  

Předseda dal o tomto návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 Pro: 4 Proti: 0 Zdrželi se: 2 

Předseda konstatoval, že představenstvo přijalo usnesení č. 630-01/2024 v navrženém znění. 

6c) Spolupráce s regionální Polskou advokátní komorou v Koszalinu 

Předseda Polské advokátní komory v Koszalinu se obrátil na ČAK s nabídkou účasti českých  

advokátů na výjezdním školení tamní komory, zejména pak plánovaných sportovních 

aktivitách, a to za účelem navázání vzájemných kontaktů.   

Po projednání věci předseda navrhl, aby představenstvo přijalo toto usnesení: 

Představenstvo České advokátní komory postupuje Výboru regionálních představitelů ČAK  

nabídku Polské advokátní komory v Koszalinu k případnému navázání kontaktů v rámci 

regionů.  

Předseda dal o tomto návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Předseda konstatoval, že představenstvo přijalo usnesení č. 631-01/2024 v navrženém znění. 

6d) Spolupráce s Tokijskou advokátní komorou 

Na ČAK se obrátila Tokijská advokátní komora s návrhem navázání spolupráce a uspořádání 

společného semináře 20. února 2024 v Tokiu. Představenstvo tuto nabídku projednalo s tím, že 

účast zástupce vedení ČAK na tomto semináři v únoru 2024 v Tokiu není zejména z časových 

důvodů možná. Pověřilo Mgr. Vojířovou, aby připravila odpověď českému velvyslanectví 

v Tokiu. 

Předseda poté v 17.00 hodin pondělní jednání ukončil, poděkoval všem za účast a schůzi 

představenstva do úterních 09.00 hodin přerušil. 
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9. ledna 2024 

PŘÍTOMNI: 

JUDr. Robert Němec, LL.M. 

JUDr. Monika Novotná 

JUDr. Michala Plachká, LL.M. 

JUDr. Ondřej Trubač, Ph.D., LL.M. 

Mgr. Kamil Blažek 

JUDr. Radim Miketa 

Mgr. Lukáš Trojan 

JUDr. Michal Žižlavský 

 

 

JUDr. Hana Gawlasová 

Mgr. Pavel Kroupa 

JUDr. Antonín Mokrý 

JUDr. Karel Brückler 

JUDr. Tomáš Herblich 

JUDr. Jan Mikš 

JUDr. Bohuslav Sedlatý 

 

 

JUDr. Petr Čáp 

PhDr. Iva Chaloupková 

 

On-line: 

Mgr. Hana Gawlasová 

 

 

OMLUVENI:  

JUDr. Martin Maisner, Ph.D., MCIArb. 

Mgr. František Korbel, Ph.D.  

JUDr. Tomáš Sokol 

 

 

 

 

 

 

 

 

JUDr. Irena Schejbalová 

 

4) Matrika 

4a) Žádost advokáta o prominutí roční lhůty dle § 38 odst. 2 zákona o advokacii  

NEVEŘEJNÁ ČÁST  

KONEC NEVEŘEJNÉ ČÁSTI  

4b) Žádost advokáta o zápis do seznamu advokátů   

NEVEŘEJNÁ ČÁST  

KONEC NEVEŘEJNÉ ČÁSTI  

4c) Žádost advokáta o zápis do seznamu usazených evropských advokátů   

NEVEŘEJNÁ ČÁST  

KONEC NEVEŘEJNÉ ČÁSTI  

4d) Přehled počtu advokátů a advokátních koncipientů  

Předseda s odkazem na předloženou zprávu navrhl, aby představenstvo přijalo toto usnesení: 
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Představenstvo České advokátní komory bere na vědomí přehled odboru matriky, z něhož se 

zjišťuje, že ke dni 3.1.2024 bylo zapsáno celkem 12 766 aktivních advokátů a 2 463 aktivních 

advokátních koncipientů. 

Předseda dal o tomto návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Předseda konstatoval, že představenstvo přijalo usnesení č. 632-01/2024 v navrženém znění. 

5.  Odbor výchovy a vzdělávání (JUDr. Bányaiová, JUDr. Brückler, Ing. Matoušková)  

5a) Zpráva o vzdělávacích akcích pro advokátní koncipienty a advokáty za prosinec 

2023 

Předseda s odkazem na předloženou zprávu navrhl, aby představenstvo přijalo toto usnesení: 

Představenstvo České advokátní komory bere na vědomí zprávu o vzdělávacích akcích pro 

advokátní koncipienty a advokáty v Praze a Brně v prosinci 2023. 

Předseda dal o tomto návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 1 

Předseda konstatoval, že představenstvo přijalo usnesení č. 633-01/2024 v navrženém znění. 

7.  Různé 

7a) Změny ve složení Výboru pro vnější vztahy, Redakční rady Bulletinu advokacie a 

Redakční rady Advokátního deníku 

JUDr. Ondřej Trubač sdělil, že jednal s JUDr. Petrem Tomanem, stávajícím předsedou Výboru 

pro vnější vztahy, Redakční rady Bulletinu advokacie (BA) a Redakční rady Advokátního 

deníku (AD), přičemž z těchto tří funkcí by JUDr. Toman měl zájem nadále působit pouze jako  

předseda Redakční rady BA.  

Též z těchto důvodů předložil JUDr. Trubač návrh na změny ve vedení Výboru pro vnější 

vztahy a Redakční rady AD.   

JUDr. Trubač současně navrhl změny ve složení Redakční rady BA s tím, že tento návrh 

předkládá společně s JUDr. Hanou Rýdlovou, šéfredaktorkou BA a JUDr. Petrem Tomanem.  

Po diskusi, jež se týkala takřka výlučně složení Redakční rady BA představenstvo počtem hlasů  

 Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 2 

přijalo tato usnesení: 
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Usnesení č. 634-01/2024 

Představenstvo České advokátní komory odvolává JUDr. Petra Tomana, LL.M. z funkce 

předsedy Výboru pro vnější vztahy ČAK. 

Představenstvo České advokátní komory jmenuje JUDr. Ondřeje Trubače, Ph.D., LL.M. 

předsedou Výboru pro vnější vztahy ČAK a JUDr. Petra Tomana, LL.M. místopředsedou 

Výboru pro vnější vztahy ČAK. 

Další složení Výboru pro vnější vztahy ČAK zůstává beze změn. 

Usnesení č. 635-01/2024 

Představenstvo České advokátní komory odvolává JUDr. Petra Tomana, LL.M. z funkce 

předsedy Redakční rady Advokátního deníku. 

Představenstvo České advokátní komory jmenuje JUDr. Ondřeje Trubače, Ph.D., LL.M. 

předsedou Redakční rady Advokátního deníku a JUDr. Petra Tomana, LL.M. místopředsedou 

Redakční rady Advokátního deníku. 

Další složení Redakční rady Advokátního deníku zůstává beze změn. 

Usnesení č. 636-01/2024 

Představenstvo České advokátní komory odvolává všechny dosavadní členy Redakční rady 

Bulletinu advokacie.  

Představenstvo jmenuje členy Redakční rady Bulletinu advokacie a její vedení v tomto složení: 

JUDr. Petr Toman, LL.M. 

předseda redakční rady 

 

JUDr. Ondřej Trubač, Ph.D., LL.M. 

místopředseda redakční rady  

 

Členové (abecedně) 

JUDr. PhDr. Stanislav Balík, Ph.D.  

Prof. Dr. et Mgr. Ing. Alexander Bělohlávek, prof. hon., dr.h.c. 

JUDr. Petr Čáp 

JUDr. Jiří Grygar, Ph.D. 

JUDr. Vladimír Jirousek 

Mgr. Michal Králík, Ph.D. 

Prof. JUDr. Alena Macková, Ph.D. 

Doc. JUDr. Pavel Mates, CSc. 

Doc. JUDr. Filip Melzer, Ph.D., LL.M. 

JUDr. Robert Němec, LL.M. 

JUDr. Monika Novotná 

JUDr. František Púry, Ph.D. 

Prof. JUDr. Pavel Šámal, Ph.D. 

https://vyhledavac.cak.cz/Contact/Details/0341304a-5d23-e711-80d5-00155d040b0c
https://www.zcu.cz/cs/Employees/person.html?personId=17438
https://www.legalservices.cz/nas-tym/prof-alexander-belohlavek/
https://vyhledavac.cak.cz/Contact/Details/8c00850e-6223-e711-80d5-00155d040b0c
https://vyhledavac.cak.cz/Contact/Details/9b7010d7-5e23-e711-80d5-00155d040b0c
https://www.prf.cuni.cz/detail-cloveka/150
https://www.fse.ujep.cz/cs/kpp-mates-pavel/
https://www.cak.cz/scripts/detail.php?id=196
https://www.usoud.cz/soucasni-funkcionari-a-soudci?tx_odjudges%5Bdetail%5D=99&cHash=754ddc259649757888a45f5113b7a939
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JUDr. PhDr. Karel Šimka, Ph.D., LL.M. 

Doc. JUDr. Petr Tégl, Ph.D. 

JUDr. Michal Žižlavský 
 
JUDr. Trubač dále navrhl zřízení účtu ČAK na Instagramu a zajištění školení sociálních sítí pro 

zaměstnance ČAK zařazené na Odboru vnějších vztahů a zájemce z řad představenstva s tím, 

že navrhuje, aby po cca 6 měsících byl vyhodnocen provoz účtu na Instagramu. Účet bude 

spravovat Odbor pro vnější vztahy.  

Předseda poté navrhl, aby představenstvo přijalo toto usnesení: 

Představenstvo České advokátní komory souhlasí se zřízením účtu ČAK na sociální síti 

Instagram.  

Předseda dal o tomto návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 Pro: 8 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Předseda konstatoval, že představenstvo přijalo usnesení č. 637-01/2024 v navrženém znění. 

V této souvislosti proběhla obsáhlá diskuse o formách a způsobech komunikace Komory, 

po jejímž skončení předseda navrhl, aby představenstvo přijalo toto usnesení: 

Představenstvo České advokátní komory ukládá JUDr. Ondřeji Trubačovi, aby ve spolupráci 

s Odborem vnějších vztahů ČAK a Výborem pro vnější vztahy ČAK zpracoval koncepci 

komunikace a mediální strategie ČAK a předložil ji na květnovou schůzi představenstva.   

Předseda dal o tomto návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 Pro: 8 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Předseda konstatoval, že představenstvo přijalo usnesení č. 638-01/2024 v navrženém znění. 

7b) Prohlídky advokátních koncipientů při vstupech do soudních budov  

Mgr. Trojan konstatoval, že kontinuálně přibývají případy provádění prohlídek  advokátních 

koncipientů a koncipientek při vstupu do soudních budov s argumentem, že tito nejsou výslovně 

uvedeni v § 7 odst. 2 zákona č. 6/2002 Sb.. Z tohoto důvodu zpracoval návrh dopisu se žádostí 

o analogickou aplikaci § 7 odst. 2 zákona o soudech a soudcích ve vztahu k advokátním 

koncipientům a koncipientkám. Doporučuje, aby byl zaslán  předsedům všech soudů. V rámci 

diskuse byl text mírně upraven.  

Předseda poté navrhl, aby představenstvo přijalo toto usnesení: 

Představenstvo České advokátní komory pověřuje předsedu, aby zaslal předsedům všech soudů 

dopis se žádostí o analogickou aplikaci § 7 odst. 2 zákona o soudech a soudcích ve vztahu 

k advokátním koncipientům a advokátním koncipientkám a tento dopis zaslal na vědomí 

Ministerstvu spravedlnosti.  

https://vyhledavac.cak.cz/Contact/Details/a7c32776-5b23-e711-80d5-00155d040b0c
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Předseda dal o tomto návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 Pro: 8 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Předseda konstatoval, že představenstvo přijalo usnesení č. 639-01/2024 v navrženém znění. 

7c) Konference ADR – sponzorská smlouva    

Představenstvo přesouvá projednání tohoto bodu na únorovou schůzi představenstva.  

7d) Plán regionálních akcí na rok 2024    

JUDr. Miketa předložil plán regionálních akcí na rok 2024, včetně jejich plánovaného rozpočtu.   

Po projednání věci předseda navrhl, aby představenstvo přijalo toto usnesení: 

Představenstvo České advokátní komory bere na vědomí plán regionálních akcí na rok 2024. 

Představenstvo doporučuje, v souladu s návrhem regionálního představitelky, kompenzovat 

překročení plánovaného rozpočtu v regionu Střední Morava finanční spoluúčastí advokátů. 

Předsedovi Výboru regionálních představitelů se ukládá, aby navrhl sjednocení principů 

financování regionálních akcí a jejich spolufinancování z řad advokátů. Návrh bude předložen 

na schůzi představenstva v září.   

Předseda dal o tomto návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Předseda konstatoval, že představenstvo přijalo usnesení č. 640-01/2024 v navrženém znění. 

7e) Návrh členů podsekce Správa svěřenských fondů     

V návaznosti na rozhodnutí představenstva z 10. října 2023, kterým byla zřízena podsekce 

Správa svěřenských fondů a jejímž personálním složením byl pověřen JUDr. Císař, předložil 

JUDr. Císař jmenný návrh členů této podsekce.  

Předseda poté navrhl, aby představenstvo přijalo toto usnesení: 

Představenstvo České advokátní komory jmenuje členy podsekce Správa svěřenských fondů 

a její vedení v tomto složení: 

JUDr. Jaromír Císař, Ph.D. (advokát ev. č. 07145) předseda,  

JUDr. Jakub Hollmann, Ph.D. (advokát ev. č. 18099) místopředseda, 

JUDr. Vlastimil Piher, Ph.D. (advokát ev. č. 11977) místopředseda,  

členové (abecedně)  

Mgr. Martin Doleček (advokát ev. č. 10533),  

Mgr. Štěpán Holub (advokát ev. č. 12214),  

Mgr. Zuzana Koudelová (advokátka ev. č. 17653), 

Mgr. David Neveselý advokát (ev. č. 10747), 

Mgr. Jiří Pokorný (advokát ev. č. 20675),  
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Mgr. Stanislav Servus (advokát ev. č. 10469),  

JUDr. Adam Sigmund (advokát ev. č. 10096),  

Mgr. Petru Vrábliková (advokátka ev. č. 13469).  

Předseda dal o tomto návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Předseda konstatoval, že představenstvo přijalo usnesení č. 641-01/2024 v navrženém znění. 

7f) Žádost o finanční příspěvek na Konferenci o historii advokacie    

JUDr. Stanislav Balík se obrátil na představenstvo se žádostí o poskytnutí finančního příspěvku 

na Konferenci o historii advokacie, kterou pořádají město Klatovy, ČAK a Právnická fakulta 

Západočeské univerzity v Plzni (ZČU), přičemž žádá o poskytnutí příspěvku ve stejné výši, 

v jaké přispívá na konferenci ZČU.  

Předseda po krátké diskusi navrhl, aby představenstvo přijalo toto usnesení: 

Představenstvo České advokátní komory schvaluje poskytnutí příspěvku ve výši 30 000 Kč 

ze Sociálního fondu ČAK na vydání sborníku a na úhradu části organizačních nákladů 

19. Konference o historii advokacie. 

Předseda dal o tomto návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 1 

Předseda konstatoval, že představenstvo přijalo usnesení č. 642-01/2024 v navrženém znění. 

7g) Návrh na zřízení nového poradního orgánu    

Představenstvo České advokátní komory se seznámilo s návrhem JUDr. Tomáše Nahodila 

na zřízení Výboru advokátních povolání. Nepovažuje však zřízení takového výboru za 

potřebné, s ohledem na existenci stávajících poradních orgánů Komory, zejména Výboru 

regionálních představitelů, jejichž činnosti se účastní advokáti bez ohledu na to, jakým 

způsobem vykonávají advokacii.  

Předseda poté navrhl, aby představenstvo přijalo toto usnesení: 

Představenstvo České advokátní komory bere na vědomí návrh JUDr. Tomáše Nahodila 

na zřízení Výboru advokátních povolání.   

Předseda dal o tomto návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 Pro: 8 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Předseda konstatoval, že představenstvo přijalo usnesení č. 643-01/2024 v navrženém znění. 
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7h) Žádost JUDr. Nocarové    

Předseda s odkazem na přílohy této žádosti informoval představenstvo o žádosti advokátky 

JUDr. Zdeňky Nocarové o možnost vystoupit v její věci na představenstvu. V diskusi převážil 

názor, že představenstvo nemůže požadovaným způsobem zasahovat do probíhajících soudních 

řízení na straně jednoho z účastníků, když v daném případě jde navíc o individuální spor, který 

nesouvisí s výkonem advokacie.  

Předseda poté navrhl, aby představenstvo přijalo toto usnesení: 

Představenstvo České advokátní komory souhlasí, aby  JUDr. Zdeňka Nocarová  vystoupila 

na schůzi představenstva ve věci uvedené v její žádosti z 20. prosince 2023.  

Předseda dal o tomto návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 Pro: 0 Proti: 7 Zdrželi se: 0 

Předseda konstatoval, že představenstvo nepřijalo usnesení č. 644-01/2024 v navrženém znění. 

7i) Změna předsedkyně Sekce pro ADR    

JUDr. Němec informoval, že dne 15. prosince 2023 obdržel od JUDr. Martiny Doležalové 

rezignaci na funkci předsedkyně Sekce pro ADR s účinností k 1. lednu 2024. Předseda ČAK 

podle článku 32 odst. 2 organizačního řádu toto odstoupení prijal, takže JUDr. Martina 

Doležalová přestala být 1. ledna 2024 předsedkyní Sekce pro ADR.  

Jako novou předsedkyni Sekce pro ADR JUDr. Martina Doležalová navrhla JUDr. Annu 

Márovou, LLM, dosavadní místopředsedkyni této sekce.  

JUDr. Mokrý, coby dlouholetý člen Sekce pro ADR, který stál u jejího vzniku, k tomu uvádí, 

že JUDr. Anna Márová je vhodným kandidátem na funkci předsedkyně, neboť od počátku 

se aktivně věnuje fungování této sekce a má nemalou zásluhu na rozvoji mediace na ČAK.  

JUDr. Mokrý dále navrhuje, aby JUDr. Doležalové představenstvo vyjádřilo poděkování za její 

dlouholetou práci pro ČAK v oblasti ADR.  

Předseda poté navrhl, aby představenstvo přijalo toto usnesení: 

Představenstvo České advokátní komory jmenuje JUDr. Annu Márovou, LLM., advokátku 

zapsanou v seznamu advokátů pod ev. č. 07876, předsedkyní Sekce pro ADR České advokátní 

komory.  

Předseda dal o tomto návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 1 

Předseda konstatoval, že představenstvo přijalo usnesení č. 645-01/2024 v navrženém znění. 
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Poté, ve 12:00 hodin, předseda poděkoval přítomným za účast a schůzi představenstva 

ukončil.   

 

 

Zapsala: Mgr. Lenka Vobořilová  

 

Správnost zápisu ověřil: JUDr. Petr Čáp, tajemník ČAK  


